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Zápis č. 2023/3                                                        Zasedání č. 4        Číslo materiálu:  4/14 

Komise: majetková 

Datum:   26. 4. 2023 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Běhounek Martin, Gryč Tomáš, Havlovicová Magdalena, Kratochvílová Blanka, 

Moravčíková Zuzana, Otruba Robert, Heřmanová Lenka  

 

Bartoš Martin, Götz Miroslav, Kukla Jiří 

 

Gestoři: Kukla Jiří, Otruba Robert 

Příští jednání: středa 7. 6. 2023 

 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                  

Rada města Kutná Hora 

1) b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání majetkové komise ze dne 26. 4. 2023. 

 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 Jednání majetkové komise se konalo v budově městského úřadu ve Vlašském dvoře.  

 Byly projednány tyto body programu: 

1. Paní Kaiznerová, pan MVDr. Vančura, pan Holoubek, manž. Růžičkovi – majetková 

komise doporučuje prodej pozemku p. č. 901/2 (zahrada; 154 m2), částí pozemku p. č. 906 

(ostatní plocha, ostatní komunikace; cca 37 m2) a pozemku p. č. 892/53 (ostatní plocha, 

manipulační plocha; 80 + 28 + 16 m2) v k. ú. Kutná Hora žadatelům, a to za cenu v místě a čase 

obvyklou. 

– 5  pro prodej pozemku a částí pozemků – 

2. Parcelace V Hutích, geologický průzkum – majetková komise nedoporučuje vzhledem 

k výsledkům inženýrskogeologického, hydrogeologického a geochemického průzkumu prodej 

části pozemku p. č. 4327/1 v k. ú. Kutná Hora jako stavebního pozemku. 

– 5 proti prodeji části pozemku jako stavebního pozemku – 

3. Paní Sadíková – majetková komise nedoporučuje prodej bytové jednotky č. 3 v bytovém domě 

ul. Puškinská 659, Kutná Hora. 

–  5 proti prodeji bytové jednotky  – 

4. Spolupráce města s K. Schwarzenbergem (II. etapa) – majetková komise doporučuje 

vzájemné převody řešených pozemků na území města Kutná Hora. 

–  3 pro vzájemné převody – 

–  2 se zdrželi hlasování – 

 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 
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4) Reakce rady města: 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Lenka Heřmanová   

Elektronicky ověřila: Magdalena Havlovicová 


